



INSTRUCTIONS FOR USE

CONTENTS

- **English** Version ----- 01 - 06
- Version **Française** ----- 07 - 12

INSTRUCTIONS FOR USE

English Version

Angel Aligner is indicated for the alignment of teeth during orthodontic treatment of malocclusion.

1. Product Overview

Angel Aligner consists of removable orthodontic aligners, and where needed accessories to help improve the treatment effects. Angel Aligner products are clear plastic appliances that achieve optimal results through a customized treatment plan including a series of aligners that move teeth in stages. Each stage corresponds to one or multiple Angel Aligner and the total number will vary depending on a clinician's treatment plan and case complexity.

Product: Clear Aligner

Product model: Pro, Select, Kid

2. Product Composition

The clear orthodontic aligners are all transparent appliances. The products are composed of aligner and attachment template (optional). They are commonly made by thermal pressure molding process using sheet material with a thickness of 0.1-3.0 mm. They can be made of transparent thermoplastic polyurethane material or transparent thermoplastic copolymer polyester-polyurethane multilayer composite material. The template is made of polyurethane, polyethylene or polyester-polyurethane multilayer composite materials. The inside surface of the product is designed to perfectly fit the shape of teeth while varies types of accessories can be applied on the outside surface following treatment plan.

3. Activation Mechanism

The treatment of Angel Aligner is achieved by planning the teeth movement digitally and moving the teeth through a series of planned target positions.

In clinical applications, a treatment plan commonly includes several stages as various teeth movements are needed at different stages of treatment. The treatment is divided into several stages and each stage corresponds to one or multiple Angel Aligner. To gently move the teeth to the target position of each stage, the Angel Aligner are designed to fit the shape of teeth crown. Each treatment plan is custom-made to account for a patients' oral condition, seriousness of malocclusion, patient's age, lifestyle, etc.

4. Instructions for Use

Your doctor's customized treatment plan is based on your doctor's prescription. Please read these directions carefully before use. Wear your aligners per your doctor's instructions, usually 22 hours a day or more.

a. Wearing procedure

1) Clean your aligners:

A soft-bristled toothbrush is recommended to clean your aligner. Dip the toothbrush in water to wipe the inner and outer surfaces of the aligner. Then rinse with water.

2) Clean your mouth:

Brush your teeth and rinse your mouth with water.

3) Clean your hands:

Wash your hands before handling your aligners.

4) Insert your aligners:

Make sure you have the correct aligner. The "U" denotes upper teeth or "L" for lower teeth. This is followed by a stage number. Example: "U 1" means the first stage of upper, and "U 1-A" means the first aligner of the first stage of upper teeth. Fit your aligner on anterior teeth first, then posterior teeth.

Procedure:

- First, the anterior area of aligner is pressed onto the anterior teeth area of the aligner.
- Then the posterior area of aligner is pressed onto the posterior teeth area.
- After the appliances are fit in, various types of occlusion can be conducted to perfectly fit the appliances with teeth.

If part of appliance and appliance are not perfectly fit, the patient can use this part of teeth to bite medical cotton roll, and help the appliance in good fit.

b. Removing procedure

Principle: Remove the appliance from posterior teeth to anterior teeth, from lingual to buccal region, and alternately on both sides. Procedure:

- Maxillary appliance: The maxillary appliance can be removed from one side to the other. First, clamp the lingual side of one side's posterior appliance with fingers. Then pull the lingual edge of posterior appliance downward and buccally simultaneously. Both lingual and buccal side of appliance are pulled alternately until the appliance is detached from the teeth.
- Mandible appliance: The mandible appliance can be removed either from one side to the other or both sides simultaneously. First, clamp the buccal side of one side's posterior appliance with fingers. Then pull the buccal edge of posterior appliance upward and buccally simultaneously. Both lingual and buccal side of appliance are pulled alternately until the appliance is detached from the teeth.

c. Method of preservation

The aligners should be removed during eating, brushing teeth and can be removed for short social occasions. The appliance should be kept in a cleaned case after cleaning. It needs to be cleaned again before use.

d. Wearing time

- 1) The appliance should be worn for 22 hours or more per day for 1-2 weeks, or as instructed by your doctor, to achieve effective tooth movement.
- 2) Each stage appliances should be worn for 1-2 weeks, or as prescribed by your doctor. Before moving to a new aligner, your present aligners should fully fit over the teeth, be easily removed and no orthodontic force should be felt. It is recommended to change into new aligners at night prior to bedtime.
- 3) If the patient is unable to wear the appliances as prescriptive information, the patient should contact their doctor as soon as possible. To adjust the prescriptive wearing time, the doctor's consent must be obtained to continue the treatment. The treatment plan shall be followed, or the treatment shall be deemed as self-termination.

e. Request for revisit

- 1) The patient shall follow a regular return visit schedule according to the doctor's request to investigate the function and progress of the treatment.
- 2) The current appliances should be worn at the time of return visit. The patient should retain the last 2 aligner stages and bring to return visits.

INSTRUCTIONS FOR USE

5. Safety Considerations

- a. The appliances shall be used under the guidance of the attending doctor, and the treatment plan for its use shall be formulated by the attending doctor.
- b. The appliances are made for a particular patient, at a particular stage and in a correct sequence. The appliances must be used in order determined by the orthodontics sequence and can only be used for that particular patient.
- c. In the use of the appliances for orthodontic treatment, the patient may experience a certain level of discomfort. This is considered normal. If there are questions or prolonged discomfort, the patient should contact the treating doctor immediately.
- d. If there is discomfort when wearing the appliances, patient should not adjust the appliances, but contact the doctor as soon as possible.
- e. After receiving the appliances, the patient shall wear it immediately to prevent unintended tooth movement.
- f. If the patient has one or more missing teeth, he or she must wear retaining appliances immediately.
- g. If the patient is unable to wear the Angel Aligner for the recommended time, does not comply with the doctor's instructions for wear, cannot complete return visits on time, there is the presence of abnormal shape of teeth, or there is new tooth growth during treatment, the orthodontic treatment and timing may be affected.
- h. Some medical conditions and the use of drugs may affect the treatment.
- i. Malocclusion, severe overbite, and mixed dentition may require treatment other than Angel Aligner.
- j. The combination of other fixed/active orthodontic appliances may be required for complex treatment options that are not fully competent with the Angel Aligner.
- k. Severe dentition congestion or occlusal imbalance may require the intervention of oral surgery. If this type of surgery is needed, the corresponding risks should be considered before treatment.
- l. Unconventional shapes, sprouting or missing teeth may affect the wearing of orthodontic appliances or may affect the treatment.
- m. The tooth with fillings or restorations may be displaced, and the fillings or restorations may need to be replaced.
- n. The appliances do not move the dental implant effectively.
- o. In cases of traction accessories, the patients are required to cooperate with the traction according to the doctor's instructions.
- p. The functional accessories, may fall off because of numerous reasons, including improper intraoral habits, malocclusion, improper usage, etc. When it happens, please contact your doctor as soon as possible. On rare occasions, the falling part may be swallowed or breathed in. In case it happens, please seek treatment as soon as possible.
- q. Please avoid affecting the use of appliance because of improper intraoral habits, malocclusion, improper usage, etc. When the appliance is fractured locally or damaged, please contact your doctor as soon as possible. When the surface of appliance is peeled off or abased, please also contact your doctor as soon as possible. For other cases or questions, please refer to your doctor.
- r. If the appliance cannot be engaged, please contact your doctor as soon as possible.
- s. In case of damage to the oral mucosa caused by wearing the appliances, the patient should contact the doctor as soon as possible and no self-adjustment shall be allowed.
- t. In the case of gum injury, oral ulcers and abnormal loosening of teeth caused by the non-appliances itself, patient should contact the doctor as soon as possible. If necessary, stop using the orthodontic appliances and wait for the tissue to recover before continuing to correct.
- u. When the appliances are damaged, deformed or lost, patient should contact the doctor as soon as possible and take prompt remedial measures.
- v. Angel Aligner with mandibular advancement features is neither tested nor approved for treatment of respiratory disorders, sleep apnea, and/or temporomandibular disorders (TMD).
- w. In rare instances, problems in the temporomandibular or jaw joint (temporomandibular disorder or dysfunction (TMD)) may result in joint pain, headaches, or ear problems. For patients in treatment with mandibular advancement features such as Occlusal Block (which are used to shift the lower jaw forward), problems in the jaw joint may be exacerbated.

6. Precautions

- Patient should not wear appliance to drink hot tea, drinks, etc.
- Patient should wear your aligners per your doctor's instructions, usually 22 hours a day or more.
- After eating or drinking sugary drinks, patient should take oral cleaning measures (such as gargling with water, brushing their teeth, etc.) before wearing the appliances.
- The aligner should not be soaked in hot water or disinfectant water to avoid aligner deformation.
- Patient should contact the doctor as soon as possible for the excessive irritation to the oral mucosa caused by wearing the appliances, and no self-adjustment by patient should be allowed.
- In the case of gum injury, oral ulcers and abnormal loosening of teeth caused by the appliance itself, patient should contact the doctor as soon as possible. If necessary, stop using the orthodontic appliances and wait for the tissue to recover before continuing to correct.
- Tobacco use, smoking, and/or vaping while wearing aligners may lead to discoloration or damage of the aligner.
- When the appliance(s) are damaged, deformed or lost, patient should contact the doctor as soon as possible. Replacements should be ordered as soon as possible.

7. Indications for Use

Angel Aligner are indicated for the alignment of teeth during orthodontic treatment of malocclusion.

8. Contraindications

Angel Aligners is contraindicated for patients with:

Serious progressive periodontal disease,

Known TPU/PETG/PE allergies,

Warning: Patients using Angel Aligners should be able to understand and follow any treatment instructions as provided by their doctor.

9. Storage Condition

The product should be stored in a non-corrosive gas, cool and clean environment.

10. Maintenance

After each use, a soft tooth brush to clean the inside and outside surfaces of the appliances, and then put the appliances into a clean case for storage. When the appliances are damaged, deformed or lost, patient should contact the doctor as soon as possible and take prompt remedial measures.

11. Product Wear Cycle

Angel Aligner are typically designed for 1-2 weeks wear, unless instructed otherwise by the doctor.

12. Label Description

The "U" in the "Stage" denotes the maxilla (upper); "L" means the mandible (lower). Example: "U 1" means the first stage of maxillary.

13. Waste & Disposal

The appliance is eco-friendly and does not contain environmentally harmful substances. When handling used appliances, please refer to your doctor and follow your local waste & disposal policy.

INSTRUCTIONS FOR USE

14. Date of Production

See product packaging label for details.

15. Term of Use

Under proper storage condition, the appliances have a shelf life of 3 years after produced.

16. Symbol Meaning

Symbol	Introductions	Symbol	Introductions
	Batch Code		Use-by date
	Caution		Consult instructions for use or consult electronic instructions for use
	Medical Device		Manufacture Date
	Manufacturer Name and Address	Rx only	Prescription Use Only
	Model Number		Non sterile
	Patient Number		Unique device identifier

Manufacturer: Wuxi EA Bio-Tech Co., Ltd.

Address: No.36 Guanshan Road, Xinwu District, Wuxi, Jiangsu Province, China 214131

Website: www.angelaligner.com

Rev.01

MODE D'EMPLOI

Version Française

L'utilisation du produit Angel Aligner est indiquée pour favoriser l'alignement des dents dans le cadre d'un traitement orthodontique de la malocclusion.

1. Présentation du produit

Le produit Angel Aligner se compose d'aligneurs orthodontiques amovibles et, le cas échéant, d'accessoires permettant d'améliorer les effets du traitement.

Les produits Angel Aligner sont des dispositifs en plastique transparent qui permettent d'obtenir des résultats optimaux grâce à un plan de traitement personnalisé comprenant une série d'aligneurs qui déplacent les dents par étapes. Chaque étape comporte un ou plusieurs Angel Aligner. Le nombre total d'aligneurs varie en fonction du plan de traitement du dentiste et de la complexité du cas.

Produit : Clear Aligner

Modèle du produit : Pro, Select, Kid

2. Composition du produit

Les aligneurs orthodontiques sont tous des dispositifs transparents. Les produits sont composés d'aligneurs et d'un gabarit de collage pour les taquets (optionnel). Ils sont généralement fabriqués par thermoformage à partir d'une feuille d'une épaisseur de 0,1 à 3,0 mm. Ils peuvent être fabriqués en polyuréthane thermoplastique transparent ou en matériau composite copolymère thermoplastique transparent multicouches polyester-polyuréthane. Le gabarit est fabriqué en polyuréthane, en polyéthylène ou en matériaux composite multicouches polyester-polyuréthane. La surface intérieure du produit est conçue pour s'adapter parfaitement à la forme des dents et divers types d'accessoires peuvent être appliqués sur la surface extérieure conformément au plan de traitement.

3. Mécanisme d'activation

Le traitement au moyen des produits Angel Aligner se fait en planifiant le mouvement des dents numériquement et en déplaçant les dents par une série de positions cibles planifiées.

Dans les applications cliniques, un plan de traitement comprend généralement plusieurs étapes, car différents mouvements dentaires sont nécessaires à différentes étapes du traitement. Le traitement est divisé en plusieurs étapes et chacune est assortie d'un ou de plusieurs Angel Aligner. Pour déplacer doucement les dents vers la position cible de chaque étape, les produits Angel Aligner sont conçus pour s'adapter à la forme de la couronne dentaire. Chaque plan de traitement est personnalisé pour tenir compte de l'état bucco-dentaire du patient, de la gravité de la malocclusion, de son âge, de son mode de vie, etc.

4. Mode d'emploi

Votre plan de traitement personnalisé repose sur la prescription de votre dentiste. Veuillez lire attentivement ce mode d'emploi avant de l'utiliser. Portez vos aligneurs selon les instructions de votre dentiste, c'est-à-dire au moins 22 heures par jour en général.

a. Procédure de port

1) Nettoyez vos aligneurs:

Il est recommandé d'utiliser une brosse à dents à poils souples pour nettoyer les aligneurs. Trempez la brosse à dents dans l'eau avant de brosser les surfaces intérieures et extérieures des aligneurs. Rincez ensuite à l'eau.

2) Nettoyez votre bouche:

Brossez-vous les dents et rincez-vous la bouche avec de l'eau.

3) Nettoyez vos mains:

Lavez-vous les mains avant de manipuler vos aligneurs.

4) Insérez vos aligneurs:

Assurez-vous d'avoir le bon aligneur en main. Le « U » désigne les dents supérieures et le « L » les dents inférieures. La lettre est suivie du numéro de l'étape. Exemple : « U 1 » signifie la première étape des dents supérieures et « U 1-A », le premier aligneur de la première étape des dents supérieures. Placez d'abord votre aligneur sur les dents antérieures, puis sur les dents postérieures.

Procédure:

- Tout d'abord, pressez la partie avant de l'aligneur sur les dents antérieures.
 - Ensuite, pressez la partie arrière de l'aligneurs sur les dents postérieures.
 - Une fois les aligneurs mis en place, au besoin, serrez les dents de différentes manières pour les ajuster parfaitement sur celles-ci.
- Si une partie de l'aligneur n'est pas parfaitement ajustée, vous pouvez mordre un rouleau de coton médical à l'endroit mal ajusté pour aider l'aligneur à bien se mettre en place.

b. Procédure de retrait

Principe: on retire l'aligneur en partant des dents postérieures vers les dents antérieures, de la région linguale vers la région vestibulaire, en alternant les deux côtés.

Procédure:

- Aligneur maxillaire : l'aligneur maxillaire se retire en tirant en alternance de chaque côté. Avec vos doigts, saisissez d'abord la face linguale de la partie postérieure de l'aligneur du côté de votre choix. Ensuite, tirez le bord lingual de l'aligneur simultanément vers le bas et du côté vestibulaire. Tirez en alternance les côtés lingual et vestibulaire jusqu'à ce que l'aligneur soit retiré.
- Aligneur mandibulaire : l'aligneur mandibulaire peut être retiré en tirant sur un côté à la fois ou sur les deux simultanément. Tout d'abord, avec vos doigts, saisissez la face vestibulaire de la partie postérieure de l'aligneur du côté de votre choix. Ensuite, tirez le bord vestibulaire de l'aligneur simultanément vers le haut et du côté lingual. Tirez en alternance les côtés lingual et vestibulaire jusqu'à ce que l'aligneur soit retiré.

c. Méthode d'entreposage

Les aligneurs doivent être retirés avant de manger et de se brosser les dents. Ils peuvent être retirés pour des occasions sociales de courte durée. Les aligneurs doivent être conservés dans un étui propre après avoir été nettoyés. Ils doivent être nettoyés à nouveau avant d'être utilisés.

d. Durée de port

- 1) Les aligneurs doivent être portés au moins 22 heures par jour pendant 1 à 2 semaines, ou selon les instructions de votre dentiste, afin d'obtenir un déplacement efficace des dents.
- 2) Les aligneurs de chaque étape doivent être portés pendant 1 à 2 semaines ou selon la prescription de votre dentiste. Avant de passer à un nouvel aligneur, l'aligneur actuel doit s'adapter parfaitement aux dents, être facile à retirer et aucune force orthodontique ne doit être ressentie. Lorsqu'on passe au prochain aligneur, il est recommandé de porter le nouveau dispositif le soir avant de se coucher.
- 3) Si le patient n'est pas en mesure de porter les aligneurs conformément aux informations prescrites, il doit contacter son dentiste dès que possible. Pour toute adaptation de la durée de port prescrite, l'accord du dentiste doit être obtenu avant de poursuivre le traitement. Le plan de traitement doit être respecté, faute de quoi il sera considéré que le patient a lui-même mis un terme au traitement.

e. Visites de suivi

- 1) Le patient doit respecter un calendrier de visites régulières, conformément à la demande du dentiste, afin de vérifier l'effet et l'évolution du traitement.
- 2) Les aligneurs actuels doivent être portés lors de la visite de suivi. Le patient doit conserver les aligneurs des deux dernières étapes et les apporter lors des visites de suivi.

5. Considérations relatives à la sécurité

- a. Les aligneurs sont utilisés sous la direction du dentiste traitant et le plan de traitement pour leur utilisation est formulé par ce dernier.
- b. Les aligneurs sont fabriqués pour un patient particulier, pour une étape particulière et dans un ordre spécifique. Les aligneurs doivent être utilisés dans l'ordre déterminé par la séquence orthodontique et ne peuvent être utilisés que pour ce patient particulier.
- c. Lors de l'utilisation des aligneurs dans le cadre d'un traitement orthodontique, le patient peut ressentir un certain niveau d'inconfort. Cet inconfort est considéré comme normal. Si le patient a des questions ou éprouve une gêne prolongée, il doit contacter immédiatement le dentiste traitant.
- d. En cas de gêne lors du port des aligneurs, le patient ne doit pas les ajuster lui-même, mais plutôt contacter le dentiste dès que possible.
- e. Après avoir reçu les aligneurs, le patient doit les porter immédiatement afin d'éviter tout déplacement non souhaité des dents.
- f. Si le patient a une ou plusieurs dents manquantes, il doit porter immédiatement des dispositifs de contention.
- g. Le traitement orthodontique et le calendrier de celui-ci peuvent être affectés si le patient n'est pas en mesure de porter l'Angel Aligner pendant la durée recommandée, s'il ne respecte pas les instructions du dentiste concernant le port des aligneurs, s'il n'est pas en mesure d'effectuer les visites de suivi au moment opportun, si la forme des dents est anormale ou si de nouvelles dents font leur éruption pendant le traitement.
- h. Certaines pathologies et l'utilisation de médicaments peuvent affecter le traitement.
- i. Certaines malocclusions, une supraclusion sévère et une denture mixte peuvent nécessiter un autre traitement que celui offert par les produits Angel Aligner.
- j. La combinaison d'autres dispositifs orthodontiques fixes / actifs peut être nécessaire dans les cas de traitement complexes qui ne sont pas entièrement compatibles avec les produits Angel Aligner.
- k. Un encombrement sévère ou un déséquilibre occlusal peut nécessiter une intervention chirurgicale orale. Si ce type de chirurgie est nécessaire, les risques correspondants doivent être évalués avant d'entreprendre le traitement.
- l. Des dents de forme non conventionnelle, en éruption ou manquantes peuvent affecter le port des dispositifs orthodontiques ou le traitement.
- m. Les dents porteuses d'obturations ou de restaurations peuvent être déplacées, ce qui pourrait nécessiter le remplacement des obturations ou des restaurations.
- n. Les aligneurs ne déplacent pas efficacement les implants dentaires.
- o. Dans les cas d'accessoires de traction, les patients doivent coopérer selon les instructions du dentiste.
- p. Les accessoires fonctionnels peuvent se détacher pour de nombreuses raisons, notamment de mauvaises habitudes intraorales, une malocclusion, une mauvaise utilisation, etc. Si cela se produit, veuillez contacter votre dentiste dès que possible. Dans de rares occasions, la pièce qui tombe peut être avalée ou inhalée. Dans ce cas, veuillez consulter un médecin dans les plus brefs délais.
- q. Évitez les mauvaises habitudes intraorales, malocclusions ou usage inapproprié qui pourraient avoir un impact sur les aligneurs. En cas de fracture ou de dommage local des aligneurs, veuillez contacter votre dentiste dès que possible. Si la surface de l'aligneur est décollée ou affaissée, veuillez également contacter votre dentiste dans les plus brefs délais. Pour tout autre cas ou question, veuillez consulter votre dentiste.
- r. Si l'aligneur ne peut pas être mis en place, veuillez contacter votre dentiste dès que possible.
- s. En cas de lésions de la muqueuse orale causées par le port des aligneurs, le patient doit contacter le dentiste dès que possible et ne doit en aucun cas ajuster lui-même les aligneurs.
- t. En cas de lésions des gencives, d'ulcères buccaux et de déchaussement anormal des dents causé par les aligneurs, le patient doit contacter le dentiste dès que possible. Le cas échéant, il faut cesser d'utiliser les dispositifs orthodontiques et attendre la cicatrisation des tissus avant de poursuivre le traitement.

- u. En cas de dommage, déformation ou perte des aligneurs, le patient doit contacter le dentiste dès que possible et prendre des mesures correctives rapides.
- v. Les caractéristiques d'avancée mandibulaire des produits Angel Aligner ne sont ni testées ni approuvées pour le traitement des troubles respiratoires, de l'apnée du sommeil ou des troubles temporo-mandibulaires (TTM).
- w. Dans de rares cas, des problèmes au niveau de l'articulation temporo-mandibulaire (ATM) ou de la mâchoire (trouble ou dysfonctionnement temporo-mandibulaire (TTM)) peuvent entraîner des douleurs articulaires, des maux de tête ou des problèmes aux oreilles. Les problèmes d'ATM peuvent être exacerbés chez les patients traités avec des dispositifs d'avancée mandibulaire, tels que les cales occlusales (utilisées pour déplacer la mandibule vers l'avant).

6. Précautions

- Le patient ne doit pas porter les aligneurs lorsqu'il boit du thé ou des boissons chaudes, etc.
- Le patient doit porter ses aligneurs selon les instructions de son dentiste, soit au moins 22 heures par jour en général.
- Après avoir mangé ou bu des boissons sucrées, le patient doit suivre les mesures d'hygiène buccale habituelles (se gargariser avec de l'eau, se brosser les dents, etc.) avant de porter à nouveau les aligneurs.
- Afin d'éviter toute déformation, les aligneurs ne doivent pas être trempés dans l'eau chaude ou une solution désinfectante.
- Le patient doit contacter son dentiste dès que possible en cas d'irritation excessive de la muqueuse orale causée par le port des aligneurs. Il ne doit pas ajuster lui-même ses aligneurs.
- En cas de lésions des gencives, d'ulcères buccaux et de déchaussement anormal des dents causés par les aligneurs, le patient doit contacter son dentiste dès que possible. Le cas échéant, il faut cesser d'utiliser les dispositifs orthodontiques et attendre la cicatrisation des tissus avant de poursuivre le traitement.
- L'usage du tabac, le fait de fumer ou de vapoter pendant le port des aligneurs peuvent entraîner une décoloration ou une détérioration de ceux-ci.
- Le patient doit contacter le dentiste le plus rapidement possible en cas de dommage, déformation ou perte d'un ou de plusieurs aligneurs. Des aligneurs de remplacement doivent être commandés dans les plus brefs délais.

7. Indications

L'utilisation des produits Angel Aligner est indiquée pour favoriser l'alignement des dents dans le cadre d'un traitement orthodontique de la malocclusion.

8. Contre-indications

L'utilisation des produits Angel Aligner est contre-indiquée chez les patients souffrant de :

Maladie parodontale évolutive sévère,

Allergies connues au TPU/PETG/PE,

Avertissement : Les patients utilisant les produits Angel Aligner doivent être en mesure de comprendre et de suivre toutes les instructions thérapeutiques fournies par leur dentiste.

9. Conditions d'entreposage

Le produit doit être gardé dans un environnement propre, frais et non corrosif.

10. Entretien

Après chaque utilisation, il faut nettoyer les surfaces intérieures et extérieures des aligneurs à l'aide d'une brosse à dents souple, puis ranger les aligneurs dans un étui propre. Le patient doit contacter le dentiste le plus rapidement possible en cas de dommage, déformation ou perte des aligneurs et prendre rapidement des mesures correctives.

11. Cycle de port des produits

Les produits Angel Aligner sont généralement conçus pour être portés pendant 1 à 2 semaines, sauf indication contraire du dentiste.

12. Description de l'étiquette

La lettre « U » de « l'étape » désigne le maxillaire (arcade supérieure) ; la lettre « L » indique la mandibule (arcade inférieure).
Exemple : « U 1 » réfère à la première étape du maxillaire.

13. Déchets et mise au rebut

Les aligneurs sont écologiques et ne contiennent pas de substances nocives pour l'environnement. Consultez votre dentiste concernant la gestion des aligneurs usagés, et respectez la politique locale en matière de traitement des déchets.

14. Date de fabrication

Voir l'étiquette sur l'emballage du produit pour plus de détails.

15. Durée d'utilisation

Dans des conditions d'entreposage adéquates, les aligneurs ont une durée de vie de 3 ans après leur fabrication.

16. Signification des symboles

Symbole	Signification	Symbole	Signification
	Code du lot		Date limite d'utilisation
	Attention		Consulter le mode d'emploi papier ou le mode d'emploi électronique
	Dispositif médical		Date de fabrication
	Nom et adresse du fabricant		Utilisation sur ordonnance uniquement
	Numéro de modèle		Non stérile
	Numéro du patient		Identifiant unique de du dispositif

Fabricant : Wuxi EA Bio-Tech Co.

Adresse : No.36 Guanshan Road, Xinwu District, Wuxi, Jiangsu Province, Chine 214131

Site Web : www.angelaligner.com

Rév.01



 www.angelaligner.com